



WIJKRAAD Boxmeer Centrum

Verslag bestuursvergadering d.d. 10 maart 2026

Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer

Tijd: 19.30 uur

Aanwezig: Eric Maes, Nelly Verheijen, Harry Flaton, Dorien Schrijen, Renée Thiery

1. Opening
Welkom allen.
2. Ingekomen stukken (zie bijlage I)
We nemen de lijst met ingekomen stukken door. Sommige punten zijn geagendeerd.
De vragenlijst omtrent alternatieve ideeën vuurwerk is samengesteld door de gezamenlijke wijkraden en ingeleverd.
3. Concept verslag bestuursvergadering 19 januari 2026
De al doorgegeven opmerkingen zijn verwerkt en wordt goedgekeurd.
Deze kan op de website geplaatst worden.
4. Voorbereiding bewonersbijeenkomst 15 april 2026
Agendapunten voor deze bijeenkomst:
 - Stand van zaken centrum toelichten/ omleidingen. Informeren bij bewoners naar eventuele overlast.
 - Plannen aanpak in 2027-2028 in wijk centrum:
 - o Herinrichting Titus Brandsmaplein/Hemaplein/Plein bij Entrepot
 - o Vervangen vuil waterleiding/ grijs water in Steenstraat.
 - o Herinrichting Van Sasse van Ysseltstraat vernieuwen riolering.

De wijkraad wordt hierbij vanaf het begin betrokken.

 - Het streven van zowel de ondernemersvereniging , wijkraad en Gemeente is om meer groen in het centrum te realiseren. Vorig jaar is al een begin gemaakt met een aantal geveltuintjes. Mevr. A. van de Hulst (Gemeente) is bezig om een beleidsplan hierover te schrijven. Dit wordt besproken in de Raad. Het doel is om een beleidsplan hierover vast te stellen voor de hele gemeente Land van Cuijk, zodat belangstellenden hiernaar verwezen kunnen worden, mocht iemand belangstelling hiervoor hebben.
 - Er is door team Jos Hendriks, Gemeente afd. afvalinzameling , een plan bedacht om de overlast rondom de brengcontainers te beperken. We vragen dhr. Jos Hendriks of hij of een van zijn collega's bereid is een presentatie hierover te geven. Dorien neemt contact met hem op.
 - We hebben een aardig financiële buffer, die we graag willen besteden. Het zou fijn zijn als de bewoners zelf met ideeën komen.
 - Rond 1 april flyer verspreiden; Dorien maakt uitnodiging.
5. Evaluatiegesprek brengcontainers d.d. 5-2-2026

Renée en Dorien hebben gesprek gehad met Jos Hendriks (Gemeente) en Koen Verweij (centrummanager).

Het doel van deze bijeenkomst is om samen na te denken over de vermindering van het bijplaatsen van afval met name bij de brengcontainers op het parkeerterrein bij de Jumbo. De Gemeente (afd. afvalinzameling) heeft hiervoor een aantal maatregelen bedacht:

- Er wordt een grondmarkering aangebracht rondom de containers met een bijplaatsing van tekst b.v. “Stoep Vrij, Buren Blij”
- Verspreiden van flyers in de buurt.
- Meer/ betere informatie naar bewoners toe, wat gratis is en waar het naartoe kan (milieustraat) en wat doet de ophaalservice Stichting ACTIEF.
- Het plaatsen van b.v. een haagje aan de straatkant van de containers zodat er niet vanaf de straat kan worden gedumpt.

We hopen dat deze maatregelen effectief zijn. Het aanspreken van de mensen werkt niet. Maar meestal wordt het afval ook gedumpt in de avonduren wanneer er bijna niemand aanwezig is.

6. Voortgang fietsers/ voetgangerszone

Eric heeft hierover overleg gehad met Gemeente en zij staan positief tegenover het idee om tekst op het wegdek aan te brengen om het fietsen tegen te gaan.

“Winkels Open, Fietsers Lopen” zal op 11 ingangspoten van het voetgangersgebied op het wegdek worden gespoten met krijtverf. Hiervoor moet een mal gemaakt worden, spuitbussen besteld worden en het moet uitgevoerd worden. We hopen dat het op korte termijn gerealiseerd kan worden.

Eric neemt contact op met bedrijf dat mal gaat maken en zal de spuitbussen bestellen.

Om het extra onder de aandacht te brengen bij de bewoners wordt een soort actie bedacht waarbij mensen een leuke attentie ontvangen wanneer zij in het centrum lopen.

De kosten zouden verdeeld kunnen worden (Gemeente/Ondernemers/Wijkraad)

Eric en Renée gaan samen met de centrummanager een plan bedenken.

Daarnaast is men van plan nietjes te plaatsen bij oversteek St. Jozefstraat/Entrepot en Veerstraat/Rapenstraat om het oversteken per fiets te stoppen. We hopen dat dit effectief zal blijken te zijn. Niet iedereen is daarvan overtuigd.

De fietsenstalling in de Rapenstraat is weg. Er wordt nagedacht over een alternatief en ook over een bewaakte fietsenstalling.

7. Verslag voorzittersoverleg

Tijdens de vergadering van de voorzitters is voornamelijk gesproken over de veiligheid voor vrouwen. Als leidraad heeft men de presentatie voor de Gemeente Arnhem gehanteerd.

(Gezamenlijke app, samen kunnen fietsen/pieper o.a.)

We vinden het ook erg belangrijk dat er aandacht wordt besteed aan het gedrag van de mannen!!

8. Evaluatie wijkblad en website gezamenlijke wijkraden.

Het uitgeven van de wijkbladen is met name bedoeld om de bewoners te stimuleren om de website te bezoeken. Maar de websites moeten dan ook actuele informatie bevatten. Dit zou beter op elkaar afgestemd moeten worden.

In 2025 zijn twee edities van het wijkblad uitgegeven. Het aanleveren van artikelen en foto's verliep goed. Het is ook belangrijk voor de drukker dat dit goed verloopt om hem geen extra werk te bezorgen.

Het zou fijn zijn als per wijk 2 redactieleden beschikbaar zouden zijn. Dat is nu niet altijd het geval.

Het komend jaar worden er opnieuw 2 edities uitgegeven. De data hiervoor zijn vastgesteld door de voorzitters. De reactie zou hier een volgende keer graag bij betrokken willen worden.

Het algemene deel van de wijkbladen wordt gedrukt op resp. 7 mei en 18 september. De wijkraden beslissen zelf wanneer deze verspreid worden.

Hierin wordt informatie opgenomen van de taken en bezigheden van de wijkraden.

Het deel van de individuele wijkraden kan later gedrukt worden op een tijdstip dat de betreffende wijkraad het geschikt acht, afhankelijk van eventuele aansluitende activiteiten. Het is wel wenselijk om in 2027 de data van de bewonersvergadering af te stemmen op het drukken van de wijkbladen.

Er wordt ook gevraagd om wat aandacht te besteden op de website aan de Maasheggen.

9. Verkeersproblematiek n.a.v. herinrichting Burg. Verkuylstraat/Julie Postelsingel

- Grote knelpunten zijn :
 - o Het zand/ Bocstraat/ Stationsweg/Bilderbeekstraat.
 - o Tijdens spits worden waarschijnlijk verkeersregelaars ingezet Stationsweg/Spoorstraat.
 - o De omleidingsroute centrum wordt gewijzigd via Faunalaan/Industrieterrein i.p.v. de Bilderbeekstraat/ Stationsweg. Dit i.v.m. de veiligheid.
 - o De bewegwijzering zal duidelijker en overzichtelijker worden.

10. Wat verder ter tafel komt.

Renée: Vraagt zich af wat er gebeurt met het stuk grond waar voorheen oude postkantoor stond? Zou mooi parkeerplaats kunnen worden, in elk geval tijdelijk totdat bestemming bekend is.

Eric gaat brief opstellen voor Gemeente.

Harry: Gesprek met Sociom (Sacha en Denise) werkwijze wijkraden. Heidi Goossens heeft gesprek met Harry. Er zijn ideeën over, om te kijken wat vervolg kan zijn.

Geluidsoverlast met carnaval was behoorlijk tot na 1.00 uur. Harry heeft contact gehad met politie / milieudienst. De milieudienst meldde dat tijdens carnaval hiervoor geen regels gelden! Zaterdag met carnaval mag de muziek tot 2.00 uur.

De nieuwe evenementen visie is opgesteld. 2 maart is hiervoor een bijeenkomst geweest. Men streeft ernaar de vergunningaanvraag te vereenvoudigen en voor bepaalde evenementen deze meerdere jaren te laten gelden. Ook gaat men inzetten om "jaarond"evenementen te stimuleren en dat zo divers mogelijk en met ondersteuning van de Gemeente. De visie wordt voorgelegd aan de Raad.

Het valt Harry op dat de geluidsboxen in het centrum harder staan. Dat is , zeker Voor mensen die boven winkels wonen , niet wenselijk. Het schijnt per geluidsbox geregeld te kunnen worden. Eric neemt contact op met de centrummanager.

Er staan opvallend veel borden op de weg. Hiervoor is gene vergunning nodig.

Eric: De Vereniging Vastgoed Boxmeer, en Centrum Ondernemers Boxmeer heeft de wijkraad geïnformeerd over het Urban Jungle project in het centrum van Boxmeer, dat zich richt op het vergroenen van het centrumgebied Boxmeer om zo de leefbaarheid, biodiversiteit en klimaatbestendigheid te verbeteren. Hiervoor is het plan om een water-aorta aan te leggen in het centrum. Het project bevindt zich nu in een verkennende fase. We worden hierover op de hoogte gehouden.

11. Sluiting.

Eric sluit de vergadering en dankt ieder voor zijn/haar inbreng.

Volgende vergadering:

Maandag 13 april 19.30 uur, Parochiehuis